
 

                                 IZVOD IZ ZAPISNIKA 20. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

                                                          održane 30.1.2024. u 18,30 sati 

 

Nazočni : ravnateljica Škole Vesna Orešković,  tajnica Škole             

                 Martina Šarić, računovotkinja Škole Ljubica Nađ 

 

članovi Školskog odbora: Stella Ilić, Ana Šulentić , Anita Poslon, Ivana Sladić Kljajić 

                  Ljiljana Begović, Josip Fabijanić 

 

 

Ad 1.  

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je verificiran. 

 

Ad 2. 

Računovotkinja Škole upoznala je članove Školskog odbora s Financijskim izvješćem za 

2023. godinu. Financijsko izviješće jednoglasno je usvojeno. 

 

Ad 3. 

Ravnateljica je upoznala članove Školskog odbora s Izvješćem o stanju sigurnosti i realizaciji 

preventivnih programa u prvom obrazovnom razdoblju. Izvješće o stanju sigurnosti i realizaciji 

preventivnih programa u prvom obrazovnom razdoblju jednoglasno je usvojeno. 

                      

Ad 4. 

Ravnateljica je izvijestila članove Školskog odbora da je u sklopu projekta iz područja 

izvannastavnih aktivnosti ( s naglaskom na STEM područje) MISLIMO IZVAN UČIONICE 

planiran  jednodnevni edukativni izlet učenika  u Ljubljanu. Izlet za 45 učenika i 4 učiteljice u 

pratnji realizirao bi se 24.04.2024..  

Prema Pravilniku o izvođenju izleta, ekskurzija i drugih odgojno-obrazovnih aktivnosti izvan 

škole, članak7. stavak 2. za izvanučioničku nastavu učenika OŠ izvan RH potrebna je Odluka 

Školskog odbora. Članovi Školskog odbora jednoglasno donose Odluku o organizaciji 

edukativnog izleta u Ljubljanu.   

Ravnateljica je izvijestila članove Školskog odbora o pripremama za Nacionalne ispite 

učenika 4. i 8. razreda te održanim natjecanjima na školskoj razini.  

Ravnateljica je naglasila da još uvijek nismo dobili suglasnost Gradskog ureda za 

obrazovanje, sport i mlade za raspisivanje natječajnog postupka za učitelja Tehničke kulture i 

Informatike, niti odgovor na zahtjev za zapošljavanjem 2 spremačice i 1 kuharicu ( radna 

mjesta upražnjena odlaskom djelatnica u mirovinu) koji je upućen Ministarstvu znanosti i 

obrazovanja.  

 

Sjednica je završila u 19, 30 sati. 

 
 

 


